Contract No. HY/2014/07 Central Kowloon Route – Kai Tak West

12 June 2019

<u>KTW – Judge Panel Meeting for "Beautifying our community in Kowloon City"</u> Hoarding Drawing Competition

Central Kowloon Route – Kai Tak West Project organized the "Beautifying our community in Kowloon City" Hoarding Drawing Competition from March to May 2019 to invite drawings with the theme "Central Kowloon Route Fills our hearts with connection to new Kowloon City" from students in primary schools and secondary schools studying or living in the Kowloon City District.

Thanks to the enthusiastic participation of the students in Kowloon City District, we have received nearly 500 entries. Judges comprising the Chairman of the Kowloon City District Council and two architects have conducted the first stage judging in early June 2019 and later have chosen 12 winning entries at the second stage judging held on 12 June 2019.

啟德西 - 「繪我社區 畫我龍城」圍板繪畫比賽評審小組會議

中九龍幹線一啟德西工程於 2019 年 3 月至 5 月期間,舉辦「繪我社區 畫我龍城」圍板繪畫比賽。 是次比賽邀請區內的中、小學生,以「中九龍幹線 造福我心中的新九龍城」為題,透過畫作發 揮藝術及創意天份。

承蒙區內學生們的踴躍參與,主辦單位接獲近 500 幅高水準的參賽作品,專業評審團包括九龍城區議會主席、建築師及路政署建築師於 2019 年 6 月初進行第一階段評審,並在云云畫作之中選出入圍作品,評審團隨後再於 2019 年 6 月 12 日進行第二階段評審,最終選出 12 幅得獎作品。







